
P R O T O K Ó Ł  Nr 16/11 
ze wspólnego posiedzenia Komisji: Rewizyjnej, Gospodarczej,  

Społecznej Rady Gminy  w dniu 21 listopada 2011 r. 

 

Posiedzenie trwało od godz.  8
00

 do 15 
00 

 w sali Urzędu Gminy Suwałki. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Rewizyjnej: Adam Nieszczerzewicz, Jolanta 

Sztermer, Marek Klimaszewski, Piotr Taraszkiewicz, Marian Wiszniewski. 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji Gospodarczej: Piotr Tomaszewski, Marek Jeromin, Jarosław 

Ostrowski, Andrzej Safinowski, Grzegorz Rozumowski. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Społecznej: Katarzyna Gałaszewska, Marzanna 

Żylińska, Grzegorz Moroz, Marian Sawicki, Maciej Suchocki.  

 

Ponadto udział wzięli: Helena Balonis – dyrektor Zespołu Szkół w Płocicznie-Tartak, Irena 

Walendzewicz – Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Admistracyjnego Szkół, 

Danuta Bućko – Skarbnik Gminy, Tadeusz Chałko – Wójt Gminy, Zbigniew Mackiewicz – 

Sekretarz Gminy, Marek Wnuk - (listy obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Rozpatrzenie skargi Teodora Sakowskiego na dyrektora Zespołu Szkół                              

w Płocicznie-Tartak. 

4. Omówienie propozycji podatków na rok 2012. 

5. Omówienie zmian w budżecie gminy na rok 2011. 

6. Omówienie projektu budżetu Gminy Suwałki na 2012 r. 

7. Omówienie projektu nowych stawek na zbiorowe zaopatrzenia w wodę                          

i odprowadzanie ścieków.  

8. Rozpatrzenie podania P. Ewy B.  o sprzedaż działki nr 63/4 o pow. 0,08 ha we wsi 

Taciewo. 

9. Rozpatrzenie podana P. Urszuli i Witolda G. o sprzedaż działki nr 250 położonej 

w obrębie wsi Zielone Drugie. 

10. Rozpatrzenie wniosku P. Jana Ć. o sprzedaż działki nr 31/4 o pow. 0,05 ha we wsi 

Wiatrołuża Pierwsza. 

11. Rozpatrzenie wniosku P. Tomasza Ż. o sprzedaż działki nr 7 o pow. 0,0897 ha                 

w miejscowości Kropiwne Stare. 

12. Rozpatrzenie wniosku P. Antoniego W. o sprzedaż działki nr 305/4 w obrębie 

ewidencyjnym Leszczewek. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Na prowadzącego posiedzenia większością głosów wybrano Macieja Suchockiego – 

Przewodniczącego Rady. 

W posiedzeniu uczestnicy 100% radnych, więc podejmowane wnioski i opinie będą 

prawomocne. 
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Ad. 2 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
Protokoły z posiedzenia ostatniego komisji przyjęto jednogłośnie i bez uwag. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie skargi Teodora Sakowskiego na dyrektora Zespołu Szkół  w Płocicznie-

Tartak. 

Helena Balonis – dyrektor Zespołu Szkół w Płocicznie-Tartak szczegółowo wyjaśniła, że 

mieszkający we wspólnym bloku z panią dyrektor pan Sakowski prywatne spory sąsiedzkie 

przenosi na sposób funkcjonowania szkoły – sukcesywnie zarzuca różnego rodzaju 

nieprawidłowości zarówno jej jako współmieszkance bloku oraz jako dyrektorowi szkoły. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Płocicznie-Tartak złożyła wyjaśnienia na złożoną skargę 

załączając opinię: Rady Rodziców, Samorządu Uczniowskiego oraz Rady Pedagogicznej 

oceniające pozytywnie pracę Pani Dyrektor w kierowaniu szkołą. 

Komisja po zapoznaniu się z wyjaśnieniami oraz zgromadzoną dokumentacją w Urzędzie 

Gminy jednogłośnie uważa skargę za bezzasadną i wnioskuje o jej odrzucenie. 

 

Ad. 4 

Omówienie propozycji stawek podatku na 2012 rok 

Tadeusz Chołko – Wójt Gminy oraz Danuta Bućko - Skarbnik Gminy omówili propozycje 

stawek podatków i opłat lokalnych na rok 2012. 

Do przedłożonych propozycji stawek podatków i opłat lokalnych Komisje wniosły 

następujące uwagi: 

1) cenę żyta do ustalenia stawki podatku rolnego w wysokości 40 zł za 1 q zaopiniowano 

pozytywnie; 

2) stawki podatku leśnego zaproponowane w wysokości stawek ustawowych 

zaopiniowano pozytywnie; 

3) stawki podatku od nieruchomości w pozycji dotyczącej „gruntów związanych                         

z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania 

w ewidencji gruntów i budynków”, przegłosowano aby zwiększyć z przedłożonej 

propozycji 0,77 zł/m
2
 do 0,80 zł/m

2
, pozostałe stawki zaopiniowano pozytywnie                    

w wysokości przedłożonych propozycji tj. ze wzrostem około 1,5% -2 %; 

4) stawki podatku od środków transportowych zaopiniowano pozytywnie                                 

z proponowanym wzrostem około 3,3%. 

5) W występujących opłatach lokalnych zaproponowano: 

- nieuchwalanie opłaty od posiadania psów na 2012 r., 

- do stawki opłaty targowej nie wniesiono uwag, proponowany wzrost na rok 2012      

o około 4,5%, 

- do opłaty miejscowej nie wniesiono uwag, proponowany wzrost na 2012 r. o około 

3,6 %. Wójt Gminy przedłożył wyjaśnianie do złożonego wniosku w sprawie 

zwolnienia z opłaty miejscowej od dzieci do lat 10 oraz inwalidów, według opinii 

radcy prawnego przedmiotowy wniosek nie może być uwzględniony w świetle 

obowiązujących przepisów prawa.  

 

Ad. 5 

Omówienie zmian w budżecie gminy na rok 2011. 

Danuta Bućko - Skarbnik Gminy zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmian                 

w budżecie gminy na 2011 rok : 
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- w zakresie planu dochodów, 

- w zakresie planu wydatków, 

- w zakresie limitu wydatków na zadania inwestycyjne w 2011 r. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2011 rok. Wydatki te dotyczą realizacji zadań pn.: „Opracowanie 

kompletnej dokumentacji projektowo-wykonawczej na rozbudowę budynku Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Nowej Wsi, gm. Suwałki” i „Dokumentacja na przebudowę drogi gminnej 

nr 102029B Płociczno Nowe Osiedle”. Powodem ujęcia w/w zadań w wykazie wydatków nie 

wygasających jest długi okres realizacji dokumentacji niezbędny do wydania stosownych 

decyzji oraz wydanie nieruchomości pod drogę. 

 

Ad. 6 

Omówienie projektu budżetu Gminy Suwałki na 2012 r. 

Danuta Bućko – Skarbnik Gminy omówiła obowiązującą uchwałę Nr XXXVI/351/10 Rady 

Gminy Suwałki z dnia 24 czerwca 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Gminy Suwałki, procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

 

Tadeusz Chołko – Wójt Gminy oraz Danuta Bućko – Skarbnik Gminy omówili  Zarządzenie 

Wójta Gminy Suwałki w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suwałki 

na lata 2012-2016. Szczegółowo omówiono projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Suwałki na lata 2011-2016 i objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suwałki na lata 2012-2016. 

Komisje nie wniosły zastrzeżeń do przedstawionej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suwałki na lata 2012-2016. 

 

Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy zapoznali  z Zarządzeniem Wójta Gminy Suwałki                                    

w sprawie projektu budżetu gminy na 2012 r. Projekt budżetu Gminy Suwałki na 2012 r. 

został szczegółowo omówiony wraz z załącznikami. 

 

Ad. 7 

Omówienie projektu nowych stawek na zbiorowe zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie 

ścieków.  

 

Marek Wnuk – przedstawiciel Przedsiębiorstwa Wodnik Wodociągi i Kanalizacje przedstawił 

propozycję nowych stawek na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków. 

Proponowane stawki przez przedstawiciela firmy Wodnik są następujące: 

- woda w wysokości 2,59 zł/m
3 

brutto, w tym obowiązujący podatek VAT, 

- ścieki – gospodarstwa domowe obiekty użyteczności publicznej – 6,12 zł/m
3 

brutto, w tym 

obowiązujący podatek VAT, 

- ścieki – firmy i zakłady – 7,43 zł/m
3
 brutto, w tym plus podatek VAT. 

 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady zgłosił wniosek – ogłosić nowy przetarg na obsługę 

wody i kanalizacji na terenie gminy. Przegłosowano: za 7 głosów, przeciw 5 głosów,  

wstrzymało się 3 głosy. Wniosek został przyjęty większością głosów. 
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Ad. 8 

Rozpatrzenie podania P. Ewy B.  o sprzedaż działki nr 63/4 o pow. 0,08 ha we wsi 

Taciewo. 

Komisja Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie przychyla się do prośby wnioskodawcy                     

i wyraża zgodę na sprzedaż działki nr 63/4 o pow. 0,08 ha we wsi Taciewo. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie podana P. Urszuli i Witolda G. o sprzedaż działki nr 250 położonej                        

w obrębie wsi Zielone Drugie. 

Komisja Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała podanie o sprzedaż działki nr 

250 położonej w obrębie wsi Zielone Drugie. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku P. Jana Ć. o sprzedaż działki nr 31/4 o pow. 0,05 ha we wsi 

Wiatrołuża Pierwsza. 

Komisja Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o sprzedaż  działki nr 

31/4 we wsi Wiatrołuża Pierwsza. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosku P. Tomasza Ż. o sprzedaż działki nr 7 o pow. 0,0897 ha                 

w miejscowości Kropiwne Stare. 

Komisja Gospodarcza jednogłośnie negatywnie zaopiniowała wniosek o sprzedaż działki nr 7 

w miejscowości Kropiwne Stare. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie wniosku P. Antoniego W. o sprzedaż działki nr 305/4 w obrębie 

ewidencyjnym Leszczewek. 

Komisja Gospodarcza jednogłośnie negatywnie zaopiniowała wniosek o sprzedaż działki nr 

305/4 w obrębie Leszczewek 

 

Ad. 13 

Zamknięcie posiedzenia. 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie Komisji, podziękował za 

udział w posiedzeniu.         

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządził:                                                                    Przewodniczący Komisji: 

………………………….                                                            ……………………………….. 

 


